
Mariola Gawlowska
Radna Rady Miasta
Wloclawek

Wloclawek 07 .11.2017

Pan
Marek Wojtkowski
Prezydent Miasta Woclawek

Zwracam sig zuprzejma, proSb4 w imieniu mieszkaric6w

Osiedla Kazimierza Wieikiego o remont nawierzchni ronda przy tamie,

Alei Kazimierza Wielkiego i ulicy Ptockiej.

Odcinek ten jest bardzo waimy dla okolicznych mieszkaic6w

jak i dla innych uZytkownik6w drogi przejeildzajqcychprzez Wloclawek.

Uprzejmie proszg Pana Prezydenta o pomoc w tej sprawie.

Zpowalaniem
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